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Vážení spoluobčané, přátelé, kamarádi, 
 
jaro je v plném proudu a všichni se těšíme z krásné rozkvetlé přírody. 
V plném proudu jsou i práce v obci. Pracujeme přesně na těch bodech, 
které jsme Vám představili v programu našeho sdružení „Běleč náš 
domov“ Neotáčíme kormidlo o 180° jako naše vláda, neměníme 
programová prohlášení. Naše cíle jsou jasné. Prioritou je rozvoj 
společenského života, sportu, hospody, vodovodu, mateřské školy a 
životního prostředí v obci. Základem naší koncepce je dlouhodobá a 
poctivá práce.  

Lukáš Kocman - starosta 
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Zprávy z Obecního úřadu 
 

Mostek V Lipkách 
Koncem dubna jsme všichni i ti z okolních obcí zajásali, protože konečně 
došlo k otevření nově rekonstruovaného mostku V Lipkách. Dne 21.4.2023 
proběhla závěrečná kontrolní prohlídka této stavby a to za účasti všech 
dotčených orgánů. Přítomen byl i starosta obce Lukáš Kocman. Na místě bylo 
zjištěno, že investor stavby nedodržel podmínky, za kterých byl udělen 
souhlas obce Běleč s projektovou dokumentací k opravě mostku. Vzhledem 
k jeho rozšíření došlo k vykácení některých vzrostlých stromů. Obec Běleč 
k tomuto záměru ve svém vyjádření požadovala, aby v souladu se zákonem č.  
114/1992 Sb. O ochraně přírody a krajiny, ve znění §9, odst. 1 investor 
provedl náhradní výsadbu pokácených stromů v počtu 15 ks. Ke dni 
závěrečné kontrolní prohlídky výsadba provedena nebyla – došlo 
k opomenutí ze strany investora. Po bouřlivé diskuzi nad splněním této 
podmínky bylo stanoveno, že náhradní výsadba bude provedena na podzim 
roku 2023 tak, aby se lokalita mostku V Lipkách v budoucnu opět mohla 
pyšnit krásnými stromy. 
 

 
 

Petra Vosyková 
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Vodovod 
O tématu vodovod jsme hovořili na posledním veřejném 
zasedání dne 24. 4. 2023. Vezmu to popořádku. 
Již delší dobu jsme očekávali rozhodnutí o poskytnutí dotace 
na vodovod. Dne 3. 4. 2023 v dopoledních hodinách byl 
roznesen Kurýr do celé obce. Obsahoval informace o 
aktuálním stavu. Ve stejný den v 15:53 hod jsme do datové 
schránky obdrželi informaci v následujícím znění (na doporučení pověřence 
pro ochranu osobních údajů vynecháváme jména osob): 
 

Informace k financování akce „Vodovod pro obec Běleč“ 
Vážený pane starosto, 
k Vaší žádosti o poskytnutí státní finanční podpory v rámci programu 129 
410 „Podpora výstavby a technického zhodnocení infrastruktury vodovodů a 
kanalizací III“ (dále jen „Program“) sdělujeme, že Vaší akci není možné 
aktuálně schválit k financování a vydat příslušné Rozhodnutí o poskytnutí 
dotace (dále jen „Rozhodnutí“).  
Důvodem je, že výše schváleného státního rozpočtu není dostatečná na krytí 
finančních potřeb Programu a schválený rozpočet na rok 2023 pokrývá 
pouze akce u kterých bylo zahájeno financování v předešlém roce. Konkrétní 
termín vydání Rozhodnutí nelze aktuálně stanovit, jelikož Rozhodnutí může 
být vydáno po zajištění finančních prostředků nad rámec schváleného 
státního rozpočtu a schválení akce mezirezortní komisí. 
O navýšení rozpočtu příslušné kapitoly Ministerstva zemědělství se 
momentálně jedná s Ministerstvem financí. V případě, že Ministerstvo financí 
navýší rozpočet Programu, budeme Vás neprodleně informovat. 
Dovolujeme si Vás upozornit, že v souladu s pravidly Programu je možné 
realizaci stavby zahájit před vydáním Rozhodnutí, ale upozorňujeme na 
skutečnost, že faktury uhrazené zhotoviteli před vydáním Rozhodnutí nelze 
předkládat k proplacení, ale je možné je zahrnout jako vlastní zdroje 
investora. Současně však upozorňujeme, že žadatelé, kteří zahájí přípravu a 
realizaci akce před vydáním Rozhodnutí, přebírají veškerou odpovědnost za 
své závazky a činí tak výhradně na své vlastní riziko. 
Litujeme, že Vám nemůžeme podat příznivější zprávu. 
S pozdravem 
XY 
ředitel odboru 
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Po přečtení tohoto oznámení (četli jsme ho nejméně třikrát, neb jsme tomu 
nechtěli věřit) a minimálně jednom infarktovém stavu se nám honilo hlavou: 
Co budeme dělat? Kde vezmeme peníze? Co řekneme lidem? 
Pod tíhou frustrace z celé situace byl řediteli odboru 5.4. 2023 zaslán email 
následujícího znění. Byl to výkřik do tmy, ale nemohli jsme to tak nechat. 
 

Dobrý den pane XY, pro informaci Vám zasílám email, který jsem včera 
zaslala paní …, která má v kompetenci komunikaci mezi MZe a obcemi v 
rámci dotací. Domnívám se, že byste měl vědět, jak na nás celá situace 
působí.  
Doufám, že Váš dnešní den bude příjemnější, než ten můj.  
S pozdravem … 
 

Dobrý den paní …, včera v odpoledních hodinách jsme obdrželi informaci o 
tom, že není možné schválit financování naší akce "Vodovod pro obec Běleč". 
Tato zpráva pro nás rozhodně není příznivá a to je mírně řečeno. Paní …, vím, 
že na celé situaci osobně vinu nenesete, ale jak se prosím může stát, že 
nejsou prostředky, když žádost jsme podávali v září 2021? To není připraven 
žádný rozpočtový výhled v souvislosti s přijatými žádostmi o dotace? Vždyť už 
v r. 2021 muselo být jasné o kolik prostředků obce žádají. Víte, na malé obci 
by se toto nemohlo stát, protože každý, kdo by Vás potkal by Vám chtěl sdělit, 
co si o tom myslí, jak jste ho zklamala. Proto musíme pečlivě plánovat a 
zvažovat, co všechno je možné a co už ne a nést za svá rozhodnutí 
odpovědnost. Proč to nejde i na vyšších stupních státní správy? Ještě před 
měsícem jsme podepisovali dodatky se zhotovitelem, stavebním dozorem 
apod. Nebylo možné už v té době dát vědět, že s financováním bude 
problém? Dokážete si představit, v jaké jsme jako obec situaci? Rok a půl 
pracujeme na této akci, všichni víme, že nic nejde tak rychle, jak bychom 
chtěli, všechno musí projít zastupitelstvem, jsou to hodiny jednání, 
zpracovávání a přemýšlení, jak pro občany zajistit vodu. Jsme malou obcí s o 
málo víc, než 300 obyvateli. Vodovod chybí u 150 z nich. O jeho zbudování se 
mluví více jak 20 let. Když jsme požádali o dotaci a postupně nám chodily 
informace, netušíte, jak jsme byli nadšeni, že konečně, po tolika letech 
budeme mít možnost zavést vodu pro všechny. Je tristní, že v 21.století 
bojujeme o to, abychom lidem mohli dát vodu. Problémem je, že my, malé 
obce nemáme prostředky na to, abychom si vodovod zainvestovali z vlastních 
zdrojů. Informace, že ani stát nemá na to, aby pomohl je pro mne 
nepochopitelná. Stát tvoří lidé, kteří v něm žijí, každý z nich svým způsobem 
přispívá do rozpočtu a přesto musíme řešit to, že nejsou prostředky .... Už se 
nebudu dále rozvášňovat, jen jsem Vám chtěla sdělit svůj názor a pohled na 
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věc, protože nad tím nelze mávnout rukou, to si nemůžeme dovolit. 
Každopádně, budeme vyčkávat na Vaši zprávu, zda se nepodaří prostředky 
nalézt. Protože hledáme i další možná řešení, prosím o informaci, zda je naše 
akce tzv. registrována, anebo se nacházíme někde ve fázi mezi žádostí o 
registraci (tu jsme podali dne 28. 11. 2022 datovou zprávou) a registrací 
akce (existuje potvrzení o registraci akce)? Případně se můžeme spojit i 
telefonicky – slibuji, že již budu pouze věcná. 
 

Následně jsme obdrželi emailovou odpověď od ředitele odboru vodovodů a 
kanalizací s tím, že naši situaci chápe a sdílí naše rozhořčení. Informoval o 
probíhajícím jednání mezi Ministerstvem zemědělství a Ministerstvem financí 
ohledně možnosti získání dalších prostředků pro dotace. 
Ani s tímto vyjádřením jsme se nechtěli smířit. Následující dny starosta 
intenzivně telefonicky komunikoval jak s ředitelem odboru vodovodů a 
kanalizací, tak s jeho nadřízeným, trpělivě vysvětloval, chvílemi se rozčiloval, 
ale světe div se, 3. 5. 2023 jsme obdrželi Rozhodnutí o poskytnutí dotace 
na akci „ Vodovod pro obec Běleč“. 
Huráááá! Jsme šťastní, že jsme to společnými silami vybojovali       
V týdnu od 22.5.2023 bychom měli mít informaci od firmy Chládek & Tintěra 
s uvedením termínu, kdy by firma mohla převzít staveniště a zahájit práce. 
Vzhledem k jejich momentální vytíženosti je pravděpodobné, že by stavba 
započala na jaře 2024, ale uvidíme. 
Jakmile bude znám přesný termín zahájení prací, budeme informovat o 
dalších krocích. 

Petra Vosyková 
 
 
 
 
 
 
Odpadkové koše 
Na žádost občanů a se schválením zastupitelstva obce bylo pořízeno 11 
nových odpadkových košů. V obci je dohromady nainstalováno 20 košů. Síť 
košů je rozmístěna tak, aby v každé lokalitě obce byl alespoň jeden koš 
k využití.  
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Komunální vozidlo na elektropohon 
Na veřejném zasedání dne 24.4.2023 zastupitelstvo obce Běleč schválilo 
uzavření kupní smlouvy a postup oslovování zájemců o koupi komunálního 
vozidla Multicar M25. Prodej byl realizován na základě vyhlášeného záměru, 
kdy minimální nabídková cena byla 50tis Kč. Obec obdržela 21 platných 
nabídek v rozmezí cen 53 323 Kč až 105 000 Kč. Kupní smlouva byla 
nakonec uzavřena se třetím zájemcem v pořadí s kupní cenou 88 500Kč. 
První dva zájemci s vyšší cenou od obchodu ustoupili. 
Dále zastupitelstvo schválilo koupi nového komunálního vozidla na 
elektropohon a to v souvislosti s prodejem Multicary. Nové vozidlo obec 
pořídila za částku 65 316 Kč. Vozidlo plně odpovídá potřebám obce, jeho 
pořízením dojde k úspoře na PHM a povinném ručení.  
A tady je naše nová kráska. 
 

 
 
 
Jaroslavsko-Jiříkovská zábava a pálení čarodějnic – poděkování 
Víkend od 28. – 30.4.2023 byl ve znamená příprav na dvě za sebou jdoucí 
akce. První akcí byla tradiční Jaroslavsko-Jiříkovská zábava, která proběhla 
29.4.2023 v kulturním domě za organizační účasti Sportovního klubu Běleč a 
obecního úřadu. Účast byla hojná, je vidět, že si většina z nás nenechá ujít 
možnost zatančit si a poslechnout dobrou muziku v podání Černejch brejlí.  
Vzápětí 30.4.2023 od 18:00 hod bylo uspořádáno pálení čarodějnic na 
prostranství za fotbalovým hřištěm. Pro malé i velké bylo připraveno 
občerstvení ve formě vuřtíků a párků, které jsme si mohli na ohýnku opéct.  
Děkujeme všem, kteří se podíleli na přípravách, organizaci a hladkém 
průběhu obou akcí. 

Petra Vosyková 
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Obecní hospoda 
Tato témata vzbuzují mezi občany 
napříč obcí velké vášně. Chci zde 
zodpovědět několik otázek, vás 
občanů, se kterými se často 
setkávám, snad se mi podaří mnoho 
věcí uvést na pravou míru. 
 
Proč hospoda ve Bělči? 
Před více než 20lety jsem se řízením osudu ocitla ve Bělči, kam jsem se 
přivdala. Jsem tedy, jak se tady říká, náplavou      . V té době, fungovala 
hospoda v dnešním obchodě. Většina lidí ze Bělče se scházela pravidelně 
právě v hospodě, kde se řešily problémy (někdy i ručně), domlouvala se 
vzájemná pomoc, nebo se jen tak drbalo. Právě tam jsem poznala všechny 
své známé, navázala nová přátelství s lidmi, na které se lze s důvěrou obrátit, 
když si zrovna nevíte rady. Zkrátka bylo to místo, kde jsme se všichni rádi 
potkávali. Chceme takové místo do obce vrátit. 
Proč ji bude provozovat obec? 
V průběhu uplynulých let se v bývalé hospodě vystřídalo mnoho hostinských a 
to i místních. Ten, kdo si to v životě již na vlastní kůži vyzkoušel, mi jistě dá za 
pravdu, že provozovat hospodu je spousta práce a na uživení, obzvlášť 
v dnešní době, to moc není. I zájem soukromníků o provozování hospody 
upadá. S vidinou toho, že v takto malé obci je hospoda potřeba právě pro 
možnost setkávání lidí jsme vyhodnotili, že než se pokusit pronájem 
nabídnout někomu, o kom nevíme, jak dlouho ji vydrží provozovat, pokusí se 
o to obec sama, vlastními silami. 
Proč není hospoda místo obchodu? 
Všichni se zřejmě shodneme na tom, že obchod je v naší obci zapotřebí. Ne 
každý z nás je schopen si obstarat nákup ve větším městě, ne každý z nás 
má někoho, kdo by to pro něj zařídil. I když mám k našemu obchodu jisté 
výhrady, buďme rádi, že ho tu máme.  
Víme, že hospoda byla vždy nahoře, víme, že si ji lidé postavili sami, víme, že 
každou změnu člověk obecně přijímá s jistou nechutí.  
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Verze, že se obchod přesune do prostor bývalé vinárny samozřejmě 
existovala také. Z hlediska podmínek Krajské hygienické stanice by to ale 
nebylo možné. Jakmile bychom jednou obchod nahoře vystěhovali, už by 
nebyl prostor, kam by se dal umístit tak, aby to vyhovovalo všem hygienickým 
požadavkům. Stáli jsme tedy před rozhodnutím, zda se do hospody pustit 
v prostorách bývalé vinárny anebo zda se na to „vykašlat“ a nedělat v tomhle 
směru nic. Diskuze probíhaly dlouho, ale nakonec jsme se shodli na tom, že 
vrátit do obce hospodu, za pokus určitě stojí. 
Proč jsme na práce spojené s hospodou nevzali firmu a co z toho má 
starosta? 
Na tuto otázku je velmi jednoduchá odpověď. Pokud bychom si na toto 
objednali firmu, ano, bylo by to rychleji, a druhé ano, bylo by to 
několikanásobně dražší, než když hradíme pouze materiál a práci si 
odvedeme sami svépomocí. Veškeré opravy na hospodě a sále zajišťují 
obecní zaměstnanci a starosta. Všichni to dělají v rámci svých platů, často i 
na úkor svého volného času. Skutečně zde nedochází k žádným finančním 
zvýhodněním pro nikoho z nich. Pro peníze to určitě nikdo nedělá. Hnacím 
motorem je otevřít po dlouhé době hospodu ve Bělči.  
Pokud by měl kdokoli chuť a čas v rámci svých možností pomoci, bude vítán. 
Jak je to s financemi? 
Schválený rozpočet na rok 2023 počítá i prostředky, které budou použity na 
výměnu prvků v bývalé vinárně, dle požadavků Krajské hygienické stanice 
v Kladně. Vzhledem k tomu, že veškeré práce, které lze provést svépomocí, 
jsou takto prováděny, daří se náklady udržovat v minimální úrovni, vlastně 
vynakládáme prostředky jen na použitý materiál. 
Jsou potřeba nějaká povolení, např. od stavebního úřadu? 
Před tím, než akce hospoda vůbec stihla započnout, navštívili jsme stavební 
úřad, kde jsme diskutovali nad v minulosti schváleným užíváním tohoto 
prostoru a nad připravovanými výměnami některých prvků. Jedná se zejména 
o výměnu komína, výměnu elektrických rozvodů, výměnu kotle, rozvodů a 
radiátorů na sále kulturního domu.  
Z jednání na stavebním úřadě vyplynulo, že vzhledem k tomu, že se jedná o 
výměnu (opravu) stávajících prvků na hranici životnosti, není potřeba 
žádného souhlasu stavebního úřadu.  

Petra Vosyková 
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Nová odpočinková místa 
V první polovině dubna byla v obci vytvořena nová odpočinková místa. 
Konkrétně v lokalitě Na Drahách, kde je umístěn stůl s lavičkami, jedna 
samostatná lavička a lavička kolem ústřední lípy. Na Drahách jsou v rámci 
tohoto odpočinkového místa osazeny dva nové koše. Myslím, že toto místo je 
samo o sobě krásné a tímto se mu ještě přidalo na půvabu. 
Další místa v obci, kde můžeme nalézt nová posezení, jsou pod kulturním 
domem a u rybníka.  
Za slunečných dnů úplně lákají k posezení a rozjímání nad čímkoli, co se 
člověku honí hlavou. 
Na tato místa byla poskytnuta dotace z SZIF a to ve výši 80% z jejich celkové 
ceny 268 659 Kč. 
Snad se vám líbí tolik, jako mě a doufám, že je k posezení brzy využijete. 
 

Petra Vosyková 
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Odstávky ČEZ 
Přidávám ještě informaci pro nás všechny, kteří chtějí mít informaci o 
plánované odstávce elektrické energie v naší obci co nejdříve. Je možné 
nechat si zasílat upozornění emailem anebo SMS přímo od ČEZu.  
Jak na to?  
Je to jednoduché, stačí otevřít webové stránky obce Běleč, po levé straně pod 
kalendářem akcí je sekce nazvaná „Odstávky elektrické energie“. Když 
poklepete na obdélník pod tímto nápisem, otevřou se Vám stránky ČEZu, kde 
kliknete na: „Chci zasílat upozornění na odstávky e-mailem nebo SMS“. 
Následně je nutno se registrovat. K tomu je potřeba zadat tzv. EAN kód, který 
najdete na faktuře od ČEZu. 
V případě, že budete potřebovat s nastavením pomoci, rádi Vám na obecním 
úřadě pomůžeme. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Petra Vosyková 
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Zprávičky z naší školičky 
 

Hezké jaro milí čtenáři, 
 

opět se hlásíme s krátkými zprávičkami z naší mateřské školky.  
 

Duben byl ve školce opravdu 
aprílový – počasí se často měnilo 
doslova z minuty na minutu, ale nás 
to v ničem neomezovalo. Užíváme si 
jarního počasí a rozkvétajících 
zahrad, luk i lesů. S přibývajícím 
sluníčkem je to stále veselejší. 
Věnovali jsme hlavně jarním 
tématům, na konci dubna 
nechyběly ani čarodějnice – jen 
škoda deštivého počasí, které nám 
překazilo společné čarodějnické 
odpoledne s rodiči. Ale nevadí, 
vynahradíme si to na Den dětí, kdy 
ve školce proběhne Pohádkové 
odpoledne pro děti i rodiče. Snad už 
k nám bude počasí přívětivější. 
V úterý 18. dubna jsme zdárně 
zahájili plavecký výcvik v bazéně 
v Tuchlovicích. Na plavání jsou 
přihlášeny všechny děti a jsou moc 
šikovné a odvážné.  
 
Začátkem května jsme se věnovali rodině a svátku matek, pro které děti 
vyrobily krásná přáníčka. Také proběhl ve čtvrtek 11. května zápis do naší 
MŠ na příští školní rok. O jeho výsledcích budeme informovat.  
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Bohužel, se nám ve školce vyskytly neštovice a tak jsme byli nuceni pro 
nízkou docházku dětí zrušit i plánovaný výlet do Naučného střediska 
ekologické výchovy Kladno – Čabárna. Doufáme, že se již brzy všichni uzdraví 
a budeme si moci společně užívat další plánované akce. Nyní máme před 
sebou společné fotografování a vystoupení divadla Šapitó, které za námi 
přijede do školky.  
Krásné slunečné jaro a hodně úsměvů na tváři Vám za děti i zaměstnance 
přeje, 

Petra Škodáková, učitelka MŠ Běleč 
 
 
 
 

Společenská rubrika 
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Z dění v obci 
 

FanPoint L'Etape Czech Republic by Tour de France 
 

Už 10. června zamíří do Prahy a Středočeského kraje tato 
výjimečná akce, která sebou přiveze atmosféru 
srovnatelnou s tou na Tour de France. Buďte její součástí! 
V letošním roce vznikne 17 oficiálních fanpointů, kde 
budete mít příležitost vyburcovat účastníky závodu, 
včetně hvězd pelotonu Zdeňka Štybara, Martiny Sáblíkové nebo Jána 
Svorady. Součástí fanpointu je i občerstvení. Abyste si vychutnali celý zážitek, 
dorazte včas a užijte si také průjezd reklamní karavany, která bude rozdávat 
dárky pro fanoušky.  
V obci Beleč je průjezd reklamní karavany naplánován na 11:30 hod.  
A co je nejlepší? Můžete si užít rodinný den na čerstvém vzduchu v blízkosti 
vašeho bydliště. Stačí se vydat na fanpoint ve vaší obci.  
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SK Běleč 
 

 
24. ČERVNA OSLAVÍ BĚLEČSKÝ FOTBAL 80. VÝROČÍ  

 

Fotbalistům SK Běleč se v letošní sezoně nedaří. Špatný je hlavně 
přístup a docházka hráčů. To se pak projevuje na výsledcích i atmosféře 
v týmu. Je to škoda i proto, že si v sobotu 24. června 2023 
připomeneme 80. výročí založení SK Běleč. Dovolujeme si tímto pozvat 
všechny fanoušky nebo bývalé hráče SK Běleč, stejně tak i všechny 
spoluobčany na Stadion Josefa Zaspala, kde v rámci 5. ročníku 
Memoriálu Ladislava Noska oslavíme i kulaté jubileum založení fotbalu. 
Účast na Memoriálu Ladislava Noska přislíbily Bratronice, Tuřany a 
stejně jako vloni i tým RadiožurnáluSport. Během turnaje si 
připomeneme historii SK Běleč, po celý den bude pro všechny 
připravené bohaté občerstvení a večer zakončíme na Stadionu Josefa 
Zaspala taneční zábavou. 
 

Výsledky a program SK Běleč 
 

17. kolo: SK Běleč - Sokol Braškov B  1:2 
18. kolo: Čechie Velká Dobrá B - SK Běleč  0:1 pk 
19. kolo: SK Běleč - SK Hřebeč B    3:2 
20. kolo: TJ Novoměstský - SK Běleč    2:1 
21. kolo: SK Běleč - TJ Sokol Bratronice   0:2 
22. kolo: SK Buštěhrad - SK Běleč    5:1 
23. kolo: SK Běleč - AFK Tuchlovice B   1:4 
24. kolo: Slovan Kladno - SK Běleč    7:0 
25. kolo: Baník Libušín B - SK Běleč    21.5. - 17:00 
26. kolo: SK Běleč - Baník Stochov    27.5. - 17:00 
15. kolo: SK Běleč - SK Vel. Přítočno B   hosté se odhlásili  
16. kolo: SK Kam. Žehrovice - SK Běleč   11.6. - 17:00 
14. kolo: Slavoj Kladno B - SK Běleč    18.6. - 10:15 

 
Vojta Bureš 
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